
Referat	af	den	28.	ordinære	generalforsamling	i	Jazzklub	93	Holstebro	

Tirsdag	31.08.2021.	

1. Valg	af	dirigent	:	Mogens	Sørensen.	
	

2. Formandens	beretning	og	godkendelse	heraf:	
	
Resume`	af	formandens	beretning:	
	
I	spilleåret	2020	har	Jazzklub	93	Holstebro	ikke	været	i	stand	til	at	fastholde	
sine	aktiviteter	som	tidligere.	
Vi	havde	planlagt	et	helt	årsprogram	med	10	arrangementer,	inden	
pandemien	rullede	hen	over	os.	
Vi	afviklede	7	arrangementer	i	alt	med	4	på	Hotel	Schaumburg	og	3	på	Tobaks	
Fabrikken.	
Vi	afsluttede	året	med	150	medlemmer.	
	
Den	fungerende	bestyrelse	har	gennem	2020	været	næsten	fuldtallig,	
Idet	Erik	Lund	valgte	at	stoppe	hen	mod	slutningen	af	2020.	Lizzie	Olesen	
indtrådte	i	bestyrelsen	omkring	årsskiftet.	
	
Sponsorer,	offentlig	støtte	og	medlemskaber	er	vores	økonomiske	fundament	
til	at	kunne	lav	musikaktivitet.	Mht.	sponsorer	er	billedet	stadig	nogenlunde	
stabilt.	Mht.	medlemstallet	så	har	pandemien	sat	sine	spor;	nogle	meldte	fra	
og	andre	støttede	stadig.	
	
En	stor	tak	til	den	faste	skare	af	vores	private	sponsorer,	som	trofast	bidrager	
til	foreningens	liv.	
Også	en	stor	tak	for	den	offentlige	støtte	fra	Holstebro	Kommune	og	fra	
Statens	kulturstyrelse.	
Tak	til	Dogan,	far	og	søn	og	Ismael	fra	Under	Klippen	og	Ekte,	samt	deres	
medarbejdere.	
Tak	til	Rune	Bach	og	Hans	personale	på	Tobaks	Fabrikken	for	deres	fleksibilitet	
og	søde	måde	at	tage	imod	os	på.	
	
Tak	til	hele	bestyrelsen	for	et	godt	samarbejde	henover	2020.	



Tak	til	Mogens	Sørensen	for	din	indsats	som	PR	medarbejder	for	foreningen.	
Tak	til	Erik	for	lang	og	tro	tjeneste.	
Formandens	beretning	blev	enstemmigt	godkendt.	
	

3. Godkendelse	af	det	reviderede	regnskab.	
Enstemmigt	godkendt.	
	

4. Forslag	fra	bestyrelsen.	Herunder	fastsættelse	af	kontingent	for	2022.	
Vi	fastholder	kr.	200,-	pr	medlem.	
	

5. Indkomne	forslag	fra	medlemmerne.	
Ingen.	
	

6. Valg	til	bestyrelsen.	
	
Alice	Gjellerod	og	Lizzie	Olesen	genvalgt.	
Suppleant	Lis	Jønsson	genvalgt.	
Vi	søger	en	suppleant.	
	

7. Eventuelt.	
Henning	Gjellerod	foreslog	frivillige	hjælpere	til	arrangementerne.	
Mogens	Sørensen	skriver	på	hjemmesiden,	at	hvis	man	er	interesseret	i	at	
hjælpe,	henvender	man	sig	til	bestyrelsen.	
	
Ros	fra	medlemmer	af	det	udendørs	arrangement	vi	havde	foran	det	gamle	
rådhus	i	juni	2021.	
	
Referent:	
Sekretær	Bodil	Hare	


